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Datum:   26. 11 2009  
 
 
 
Zadeva:  Poročilo za  november 2009  
 
 
 
Mesec november je bil razgiban prav zaradi priprav na stavko SKEI, ki je bila organizirana 
13.11. 09.  
 
Večkrat smo se sestali in se pogovarjali o možnostih pogovora med sindikatom in delodajalci. 
Prav do zadnjega smo upali, da bo do pogajanj prišlo. 
 
Sindikat SKEI, Kolektor Idrija je imel sestanek z vodilnimi, na katerem so se dogovorili o 
dvigu plač in o možnosti izplačila 13 plače za leto 2009, o dokončnem znesku pa se bodo še 
pogajali. Stavke v podjetju niso izvedli. 
 
Tudi sindikat SKEI, ETA Cerkno je imel več sestankov z upravo podjetja, vendar do stavke ni 
prišlo. 
 
Velike probleme ima sindikat SKEI, Hidria Rotomatika Sp. Idrija in KLIMA Godovič. V 
KLIMI Godovič  je stavka potekala 4 ure. 
 
V podjetju Rotomatika je stavka potekala od 6.00 ure do 22.00 ure. Nihče od vodilnih se ni 
hotel pogovarjati z delavci ali predstavniki sindikata. Med delavci je bil prisoten Albert  
Vodovnik. Ker  tudi naprej ni socialnega dialoga, ocenjujemo stavko kot neuspešno.   
 
 
 
 
                                                                                                                             Predsednik: 
 
                                                                                                                       Dragan  Novakovič 
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